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Forts. § 13 Pontus Piazzolla, Ulla Sjöbergh, Anders Djerf, Maria Mustonen och Anton 
  Lindqvist samt ej tjänstgörande suppleanterna Celeste Perez Montano och Hans 
  Andersson lät till protokollet anteckna följande 

 

”Vi delar synpunkterna i remissvaret om att det föreslagna miljöprogrammet för 

Stockholm stad 2016-2019 är välkommet och uppskattat. Vi delar också de synpunkter 

som förs fram i remissvaret, i synnerhet vad gäller förtydliganden av de förväntningar 

som följer av diverse utdelat ansvar i texten.  

Därtill vill vi också understryka, precis som nämns i programtexten, att vattentransporter 

har en stor potential att överta vägburen transport till fördel för miljön. Vi tycker att detta 

ska tas ännu mer i beaktande i miljöprogrammet. Vi vill också påpeka att det framför allt 

är förändringar i andra delar av Stockholms stads verksamhet som kommer att möjliggöra 

och en förändring mot mer transporter på sjön, och uppmanar därmed till mer tydliga 

delmål bland dessa andra verksamheter.  

Stockholms Hamn AB har dessutom redan direktiv och ambitionen att göra de aktiviteter 

som infattas i verksamheten än mer miljövänliga. De initiativ och styrmedel som krävs för 

en sådan fortsatt förbättring skulle underlättas av ett större mandat och bättre 

ekonomiska resurser till genomförandet.” 

§ 14  

Remiss av motion om möjligheterna till bad i Hammarby Sjöstad 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 11 januari 2016.  

 

Olof Hermansson Wallentin yrkade att styrelsen skulle besluta 

 

” att tillstyrka motionen 

 

att i övrigt anföra 

 

Hammarby Sjöstad är ett växande område med en stor andel småfamiljer. Trots detta 

finns det ingenstans att bada i området eftersom området klassas som hamnområde. 

Hammarby Sjöstad är idag ett levande område med levande stadsmiljöer snarare än ett 

hamnområde och det är hög tid att utreda möjligheterna för att anlägga en badplats i 

området. 

Vid en läsning av tjänsteutlåtandet som föreslås utgöra Stockholms Hamn AB: svar på 

remissen framgår att det sannolikt är möjligt att anlägga en badplats i Hammarby Sjöstad 

om tillräcklig hänsyn tas till de säkerhetsaspekter som följer av sjöfarten i området.  

För Liberalerna är detta goda nyheter och ger ytterligare skäl att istället tillstyrka 

motionen om att utreda möjligheterna till en badplats i Hammarby-Sjöstad.” 

 

Jonas Nilsson, Lars Jilmstad och Ida Karlbom anslöt sig till Olof Hermansson 

Wallentins yrkande. 
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Forts. § 14 

Styrelsen beslöt, med avslag på Olof Hermansson Wallentins m.fl:s yrkande,  

att 

 

att 

som svar på remissen åberopa och överlämna upprättat tjänsteutlåtande. 

 

omedelbart justera ärendet. 

 

Olof Hermansson Wallentin, Jonas Nilsson, Lars Jilmstad och Ida Karlbom 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

 

Christina Linderholm och Göran Oljeqvist, ej tjänstgörande suppleanter, lät till 

protokollet anteckna att om de hade tjänstgjort skulle de ha yrkat bifall till Olof 

Hermansson Wallentin m.fl:s yrkande. 

§ 15  

Mötets avslutande 

Vice ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Gun Rudeberg 
 


